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TEKNISK NÄMND  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2022-06-21  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

Plats och tid Svedala kommunhus, Naverlönnsalen, tisdagen den 21 juni 2022 kl 17:15 – 18:20. 

Beslutande Ledamöter 

Se närvarolista på sida 2 

 Tjänstgörande ersättare 

Se närvarolista på sida 2 

Övriga närvarande Se närvarolista på sida 2 

Justerare Erik Stoy 

Justeringens plats och datum Svedala kommunhus, Miljö och teknik, 2022-06-27  
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 72-78 

 Pia Lindberg  

 Ordförande 

  

 Per Olof Lindgren  

 Justerare 

  

 Erik Stoy  
 
 Anslagsbevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Teknisk nämnd 

Sammanträdesdatum 2022-06-21 

Anslaget sätts upp 2022-06-28 Anslaget till och med 2022-07-21 

Förvaringsplats för protokollet Svedala kommunhus, Miljö och teknik 
 

Underskrift 

  

 Pia Lindberg  
 Utdragsbestyrkande  
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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter 

Erik Stoy (M), 1:e vice ordförande 
Sverker Nordgren (M) 
Per Olof Lindgren (L), Ordförande 
Henrik Corneliussen (SD), 2:e vice ordförande 
Monalisa Flamander (SD) 
Valentin Jovanovic (S) 
Daniel Forsberg (MP) 

Ersättare och insynsplatser 

Ewa Lennerling (M) 
Jan-Olof Nilsson (BP) 
Matthias Olsén (SD) 
 

Övriga närvarande (personalföreträdare, tjänstepersoner m.fl.) 

Mathias de Maré, samhällsbyggnadschef 
Pia Lindberg, nämndsekreterare 
Annette Bengtsson, trafikingenjör paragrafer 72-74 
Johanna Andersson, gatu- och parkchef paragrafer 72-74 
Jonna Ganslandt, projektledare, Sysav paragrafer 75-76 
 
 
 

 

M Moderaterna BP Barapartiet 

S Socialdemokraterna MP Miljöpartiet 

SD Sverigedemokraterna C Centerpartiet 

L Liberalerna V Vänsterpartiet 

ÄS Älska Svedala KD Kristdemokraterna 
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§ 72  

Svar på Idé Svedala - förslag om gungor på 
Naverlönnskolan i Svedala 

Dnr 2022-000112  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att avslå Idé Svedala-förslaget om gungor på Naverlönnskolan i Svedala.               

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala-förslag har inkommit med önskemål om gungor på 
Naverlönnskolan på gräsmattan intill utegymmet. Förslaget har fått 66 röster för 
och inga emot. 

Skötsel, utbyte och mindre komplettering av lekutrustning sköts av gatu- och 
parkenheten. Varje år görs en besiktning av samtlig lekutrustning på både 
allmän platsmark och på fastighetsmark (skolgårdar). Utifrån denna besiktning 
görs en prioritering om vilka åtgärder som är av störst angelägenhetsgrad för 
åtgärd. Vissa år görs mindre åtgärder på flera skolgårdar, medan ett annat år 
görs en lite större åtgärd på en plats.  

Naverlönnskolan kompletterades 2019 med lekutrustning, vid förändringen i 
vilka årskurser som går på skolan, för att anpassa till nytt behov.  

Rektor och elevråd på skolorna framför önskemål och synpunkter till 
parkenheten regelbundet. Där förs dialog med utbildning över vilket behov och 
vilken utrustning som är bäst lämpad för att möta deras verksamhetsbehov. 

Parkenheten tillsammans med utbildning ser inte ett prioriterat behov av 
åtgärder på Naverlönnskolan i dagsläget, då det finns ett större 
upprustningsbehov på andra skolor och förskolor.       

 

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Svar på Idé Svedala - förslag om gungor på 
Naverlönnskolan i Svedala 2022-06-02 

Idé Svedala – förslag om gungor på Naverlönnskolan i Svedala 2022-02-15                     

Beslut skickas till 
Förslagsställare 

Stabschef 
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§ 73  

Svar på Idé Svedala - förslag om räcken till brygga 
vid dammen på Bara backar 

Dnr 2022-000068  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att avslå Idé Svedala-förslaget om räcken till brygga vid dammen på Bara 
backar.                

 

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala – förslag har inkommit med önskan om att sätta räcke på hela 
bryggan vid dammen på Bara backar. Förslaget har fått 68 röster för och 1 
emot. 

Förslagsställaren lyfter att det vid initieringen av ärendet saknades 
avåkningsskydd på de sträckorna utan räcke samt kontrastmarkeringar. Dessa 
synpunkter kvarstod efter slutbesiktning, men åtgärdades kort därefter. 
Avåkningsskydd finns på de sträckor av bryggan där räcke saknas i syfte att 
exempelvis en rullstol inte ska kunna rulla över. Likaså sattes 
konstrastmarkering på samtliga steg/nivåskillnader i trappan.  

Syftet men bryggan är att skapa närhet till vattnet, samt erbjuda sittplatser med 
vy ut över dammen. Bryggan är därav byggd i två nivåer. Den är utförd i likhet 
med många andra bryggor längst Skånes kuststräcka och sjöar. Många bryggor 
utformas helt utan räcke, andra med räcke på enda sidan och vissa med räcke 
på båda sidor. I detta fall valdes räcke på ena sidan för att skapa en mer öppen 
brygga. Bryggans nedersta plan ger även möjligheten att sitta och dingla med 
benen. Dessa värden är även högt aktade av många Barabor, vilka vi har för 
avsikt att bibehålla.  

Riskerna med att inte ha instängsling kring hela bryggan och hela dammen har 
beaktats och diskuterats. Dock görs bedömningen att utformningen av dammen 
med dess flacka slänter inte utgör en sådan risk att instängsling krävs.    

 

Ärendet föredras av gatu- och parkchef Johanna Andersson.       

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Idé Svedala – förslag om räcke till brygga vid dammen på 
Bara backar 2022-06-02  

Idé Svedala – förslag om räcke till brygga vid dammen på Bara backar  
2021-12-03        
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Beslut skickas till 
Förslagsställare 

Stabschef 

 



 

 

7(12) 

TEKNISK NÄMND  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2022-06-21  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 74  

Information om laddinfrastruktur i Svedala 
kommun 

Dnr 2022-000120  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att tacka för informationen, samt 

att sända promemorian vidare till kommunstyrelsen, bygg- och miljönämnden, 
SVEDAB och Svedalahem att inkomma med synpunkter senast 2022-09-05.       

     

Sammanfattning av ärendet 
De senaste åren har utvecklingen av elbilar gått mycket fort och efterfrågan på 
både fordon och laddningsmöjligheter ökar ständigt. Miljö och teknik har tagit 
fram en promemoria om laddinfrastrukturen där kommunens roll har 
analyserats.         

 

Ärendet föredras av trafikingenjör Annette Bengtsson. 

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Information om Laddinfrastruktur i Svedala kommun  
2022-06-07 
Promemoria om Laddinfrastruktur i Svedala kommun    

Presentation Laddinfrastruktur 2022-06-17     

     

     

Beslut skickas till 
Kommunstyrelsen 

Bygg- och miljönämnden 

SVEDAB 

Svedalahem 
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§ 75  

Svar på Idé Svedala - förslag om kommunens 
avtal med Sysav och frekvensen på sophämtning 

Dnr 2022-000116  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att avfallsenheten och Sysav tar med önskemålen om möjligheten till ökad 
tömningsfrekvens av kärl nummer två, innehållande pappers- och 
plastförpackningar, inför kommande upphandling av en ny entreprenad.        

     

Sammanfattning av ärendet 
Ett Idé Svedala-förslag har inkommit med önskemål om utökad 
tömningsfrekvens på kärlet innehållande bland annat pappers- och 
plastförpackningar. Förslaget har fått 143 röster för och 1 emot. 

 

Tömningsfrekvensen på fyrfackskärlen regleras i entreprenadavtalet med 
Ohlssons. Ett avtal som Sysav tog över från kommunen i samband med att 
Sysav vann upphandlingen på den tjänstekoncession som Svedala kommun 
gjorde inför 1 april 2017. För att kunna ändra tömningsfrekvensen på kärl två 
(innehållande pappers- och plastförpackningar), inom de närmaste åren, måste 
detta göras mitt i avtalstiden med Ohlssons (avtalstid: 2024-03-31 med 
möjlighet till två års förlängning). Det blir då en förhandling under pågående 
entreprenad som riskerar att bli fördyrande, då entreprenören inte har 
överkapacitet i fordonsflottan för ökad tömningsfrekvens.  

 

Sysavs förslag är att ta med önskemålen, om möjligheten till ökad 
tömningsfrekvens av kärl två, inför kommande upphandling av en ny 
entreprenad, istället för att försöka förhandla kring detta under pågående avtal.  

 

Svedala kommun är en av de kommuner i Sverige som har flest antal 
återvinningsstationer i förhållande till invånare. Fyrfackskärlen kommer aldrig att 
täcka allas behov av utrymme för att slänga förpackningar och därför finns 
återvinningsstationerna, för det material som inte får plats i fyrfackskärlen.         

 

Ärendet föredras av projektledare Jonna Ganslandt, Sysav.    
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Svar på Idé Svedala – förslag om kommunens avtal med 
Sysav och frekvensen på sophämtning 2022-06-03 

Idé Svedala – förslag om kommunens avtal med Sysav och frekvensen på 
sophämtning 2022-02-20      

     

     

Beslut skickas till 
Förslagsställare 

Stabschef 

Sysav 

 



 

 

10(12) 

TEKNISK NÄMND  PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum: 2022-06-21  

 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 76  

Uppdatering av avfallsföreskrifter på grund av 
lagändring 2023 

Dnr 2019-000041  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar  

att ge avfallsenheten och Sysav i uppdrag att ställa ut avfallsföreskrifterna för 
allmänheten, samt  

att skicka förslaget på nya avfallsföreskrifter på remiss till Bygg- och 
miljönämnden och Länsstyrelsen.                      

Sammanfattning av ärendet 
Från och med 1 januari 2023 kommer bygg- och rivningsavfall att vara ett 
kommunalt ansvar (om det inte uppstår i yrkesmässig verksamhet). Det finns 
även ett lagkrav för den som genererar avfallet att sortera det i sex fraktioner. 
Om kunden har sorterat ut avfallet i dessa fraktioner måste kommunen ta emot 
dem separat, både på återvinningscentral och fastighetsnära. Har kunden inte 
möjlighet att sortera ska denna ansöka om dispens, men oavsett har 
kommunen en skyldighet att ta emot/hämta avfallet om kunden begär detta.  

Lagändring innebär i sin tur behov av förändring av avfallsföreskrifterna.  

Tabell 1 i bilaga 2 behöver även redigeras gällande tömningsintervallen för att 
överensstämma med avfallstaxan.         

Ändringarna berör främst kommuninvånarna och kommer att ställas ut för 
remiss på hemsidan. Ändringarna berör även Bygg- och miljönämnden samt 
Länsstyrelsen och kommer att skickas för remiss till dessa. 

Utställningen kommer att ske 4 veckor under juli eller augusti 2022.    

Ärendet föredras av projektledare Jonna Ganslandt, Sysav.       

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse om Beslut om utställning av avfallsföreskrifter 2021-06-03. 

Föreslagna avfallsföreskrifter med ändringar markerade. Föreslagna ändringar 
finns i paragraferna: §2, §§32-38-rubrik, §50-tabell 1, §51-tabell 2, §62, Bilaga 
1-tabell 1 samt bilaga 2-tabell 1.                                

Beslut skickas till 
Länsstyrelsen 

Bygg- och miljönämnden 

Sysav   
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§ 77  

Anmälan av delegationsbeslut 2022-06-21 

Dnr 2022-000011  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna skrivelsen med fattade delegationsbeslut. 

     

     

Handlingar i ärendet 
Sammanställning delegationsbeslut 2022-02-22 - 28, 2022-05-17 - 2022-06-15 

Delegationsbeslut beslutsattestanter tekniska nämnden 2022-06-15 
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§ 78  

Meddelanden och skrivelser 2022-06-21 

Dnr 2022-000012  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar 

att lägga meddelande och skrivelser till handlingarna. 

     

     

Handlingar i ärendet 
 

Kommunfullmäktige 

Protokollsutdrag 2022-05-18 § 44 Motion om att förhindra spridning av 
mikroplaster från konstgräs 

Protokollsutdrag 2022-05-18 § 45 Motion om att begränsa användandet av 
fyrverkerier 

Protokollsutdrag 2022-05-18 § 40 Riktlinjer för kravverksamheten i Svedala 
kommun (reviderad före detta policy) 

 

Kommunstyrelsen 

Protokollsutdrag 2022-06-07 § 90 Innovationsmedel 2022 

     

     

 

 


